



Photograph Requirements for Immigrant Visas

Each Intending Immigrant must provide an unmounted full-face, frontal photo taken within the past six months. A full-face photo is one in which the applicant is facing the camera directly, in other words a passport photo. The applicant must not be looking to the side or down and the face should cover about 50 % of the area of the photo. The photo must clearly identify the applicant.

Requirements:

- The head of the applicant, including both face and hair should be shown from the crown of the head to the tip of the chin on top and bottom and from the hairline side-to-side.
- The photograph should measure 2 inches square (roughly 50 mm square).
- The head must be centered in the frame.
- The head (measured from the top of the hair to the bottom of the chin should measure between 1 inch to 1 3/8 inches (25 mm to 35 mm) with the eye level between 1 1/8 inches to 1 3/8 inches (28 mm to 35 mm) from the bottom of the photo.
- **WHITE or LIGHT background only, WITHOUT borders.** Photos taken in front of busy, patterned or dark backgrounds will not be accepted.
- Color or black and white photos are acceptable.
- The wearing of head scarves/coverings is acceptable (for religious reasons only) so long as the hairline and bottom of the chin are shown.

مواصفات الصور لتأشيرة الهجرة

إن صورة المتقدم لتأشيرة الهجرة يجب أن تكون صورة أمامية غير مركبة للوجه كامل وأن تكون قد أخذت خلال الستة أشهر الماضية. إن معنى "الوجه كامل" أن يكون الشخص مواجهاً للكاميرا مباشرة، أو بمعنى آخر، صورة جواز سفر. يجب أن لا ينظر الشخص إلى أحد الجانبين أو إلى أعلى أو أسفل خلال التقاط الصورة وأن يحتل الوجه 50% من المساحة الكلية للصورة. إن الغاية من الصورة هي التعريف بوضوح عن صاحبها.

المتطلبات:

- الرأس، بما فيها الشعر والوجه يجب أن يكونا ظاهرين، من أعلى الرأس ولغاية أسفل الذقن ، ومن منبت الشعر إلى منبت الشعر من الجانبين.
- حجم الصورة يجب أن يكون 2 أنش مربع (5 سم مربع).
- يجب أن يكون الرأس في منتصف الصورة.
- الرأس من أعلى إلى أسفل الذقن يجب أن يكون مقاسه ما بين 1 1/8 أنش إلى 1 3/8 أنش (2.5 سم إلى 3.5 سم) على أن يكون مستوى العينين ما بين 1 1/8 أنش إلى 1 3/8 أنش (2.5 سم إلى 3.5 سم) من أسفل الصورة.
- خلفية الصورة يجب أن تكون بيضاء أو فاتحة اللون وبدون تحديد. لن تقبل الصور المأخوذة بخلفية مشوشة أو غامقة اللون.
- يمكن قبول الصور الملونة أو بالأسود والأبيض .
- يمكن قبول الصور بغطاء الرأس (لسبب ديني فقط) على أن يكون الوجه ظاهراً بالكامل.